
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 10/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.  309/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Eγκριση δωρεάν παραχώρησης κατ/ματος της 
Δημοτικής Αγοράς στα πλαίσια υλοποίησης του 
προγράμματος  HORIZON της Ευρωπαϊκής 
Πρωτοβουλίας «ΑΠΟΣΧΟΛΗΣΗ». 

 
       Σήμερα 30 Ιουνίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 26-6-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα  18 μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       
Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης   
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου   
4. Κ. Κόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου    
5. Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
6. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης   
7. Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης   
8. Ε. Λελεκάκης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Μαρκούλης   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Καραντουμάνης     
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 298/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης  αποχώρησε   ο κ.  Κ.Κόλβατζης.  Κατά   τη 
15. Ε. Σοφιανίδης συζήτηση της   υπ’αριθ. 307/97 απόφασης  αποχώρησαν 
16. Β. Τσίλης οι κ.κ.   Α.Δελαβερίδης   και Α. Μαρκούλης.   Κατά τη 
17. Δ. Ζαμάνης συζήτηση της υπ’ αριθ. 311/97 απόφασης αποχώρησαν 
18. Μ. Αδαλόγλου οι κ.κ.  Ι.Κουρουζίδης και  Ε.Παναγιωτίδης.   Κατά  τη  

   συζήτηση της υπ’ αριθ. 318/97 απόφασης αποχώρησε ο 
   κ. Δ.Ζαμάνης. 
    
    
    
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 0ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-6-97 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή 
Δημάρχου κ.Μενελαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 
 Ο Δήμος Βέροιας από τον Σεπτέμβριο του 1996 συμμετέχει στην υλοποίηση 
του προγράμματος  HORIZON, της Ευρωπαϊκής Πρωτοβουλίας «ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ», 
άξονας Α.Μ.Ε.Α. με δύο (2) Ενέργειες: 1)Λειτουργία Ινστιτούτου και 2) Λειτουργία 
Εμπορικού Δικτύου, συμμετέχοντας στα έξοδα αγοράς εξοπλισμού, ενοικίαση 
χώρου, αμοιβές προσωπικού και γενικά έξοδα για την λειτουργία αυτών. Η δαπάνη 
για την εφαρμογή του προγράμματος είναι 2.000.000 δρχ. (1 εκατ. για τη λειτουργία 
Ινστιτούτου» και 1 εκατ. για τη Δημιουργία Ανάπτυξης Εμπορικού Δικτύου) από την 
οποία τα 1.500.000 δρχ. είναι η Κοινοτική χρηματοδόσηση από το ΕΚΤ (Ευρωπαϊκό 
Κοινοτικό Ταμείο) και τα 500.000 είναι η ιδία συμμετοχή. Μέχρι σήμερα, το 
Υπουργείο Εργασίας μας έχει πιστώσει με το ποσό των 750.000 δρχ. 
 Στα πλαίσια της υλοποίησης του προγράμαμτος αυτού θα χρειαστεί ένας 
χώρος που θα λειτουργήσει ως εκθετήριο των παραγωγικών προϊόντων των 
εργαστηρίων των ........  με ειδικές ανάγκες ώστε να προβληθεί η δουλειά τους και να  
καταστούν βιώσιμα τα εργαστήρια αυτά. 
 Στη Δημοτική Αγορά «Γεώργιος Γεννηματάς» που λειτουργεί εδω και λίγο 
καιρό στη Βέροια υπάρχουν κενά τα ακόλουθα καταστήματα με αριθμό: 
06,11,12,13,14,16,21 και 34. 
 Γι’ αυτό το λόγο ΖΗΤΑΜΕ από το ΔΣ να παραχωρηθεί (ως συμμετοχή του 
Δήμου Βέροιας στην υλοποίηση του προγράμαμτος αυτού) το δημοτικό κατάστημα 
με αριθμό 12 και εμβαδόν 18.30 τ.μ. για να χρησιμοποιηθεί κατά  χρήση ως 
εκθετήριο των προϊόντων που γίνονται από τα προστατευμένα από το πρόγραμμα 
εργαστήρια (από το θερμοκήπιο στην Αλεξάνδρεια, από τα εργαστήρια υφαντικής 
και πηλολαστικής που λειτουργούν στην Νάουσα), και το οποίο κατάστημα έχει 
σκοπό να λειτουργήσει από τον Ιούνιο 1997 έως τέλος Δεκεμβρίου 1997 με 
πιθανότητα συνέχισης μέσα στο 1998 μόνο εφόσον εγκριθεί τοπρόγραμμα 
HORIZON  ΙΙΙ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Παναγιωτίδης :Ζήτησα το λόγο για να τονίσω ότι εάν άργησα λίγο να ρθω 
στο ΔΣ ήταν διότι πήγα στα εγκαίνια που έγιναν στην Αλεξάνδρεια του θερμοκηπίου 
των παιδιών της  Ανοιξης. Πρόκειται για παιδιά με ειδικές ανάγκες. Αυτή η 
προσπάθεια γίνεται με την βοήθεια της Ν.Α.,της ΑΝΗΜΑ, και των Δήμων. Αν πάτε 
να δείτε τη θαύματα έχουν κάνει με την παραγωγικότητα στο χώρο .....   λουλουδιά 
θα είχατε συγκινηθεί πολύ. 
 θα ήθελα να τονίσω ότι εμείς δεν δίνουμε αυτό το κατ/μα. Χρειάζεται να 
βοηθήσουμεαυτή την προσπάθειά  τους. Δεν θα κλείσουν τα άλλα καταστήματα αλλά 
να βοηθήσουμε όλοι μαζί διότι αξίζει της ανθρώπινης συμπεριφοράς μας. Ας 
θυμηθούμε τον άνθρωπο και ιδιαίτερα τον άνθρωπο εμ ειδικές ανάγκες. 
 Πρόεδρος : Να προσθέσω ότι και η διαχειριστική επιτροπή της δημ. αγοράς 
με ενθουσιασμό αποδέχθηκε την φιλοξένηση στο χώρο της δημ. αγοράς αυτών των 
δραστηριοτήτων. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από  10-6-97 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ.Μενέλαου 
Πορτουρίδη. 
2.-Οτι ο Δήμος μας από τον Σεπτέμβρη του 1996 συμμετείχε στην υλοποίηση του 
προγράμαμτος  ΗΟΡΙΖΟΝ, της Ευρωπαϊκής Πρωτοβουλίας «ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ», 



συμμετέχοντας στα έξοδα αγοράς εξοπλισμού, ενοικιάσεις χώρου, αμοιβές 
προσωπικού και γενικά έξοδα για τη λειτουργία αυτών. 
3.-Οτι στα πλαίσια υλοποίησης του πααρπάνω προγράμαμτος θα  χρειασθεί  ένας 
χώρος που θα λειτουργήσει ως εκθετήριο των παραγωγικών προϊόντων των 
εργαστηρίων των ατόμων με ειδικές ανάγκες. 
4.-Οτι δίκαιο και λογικό είναι να προβληθεί η δουλειά των ατόμων με ειδικές 
ανάγκες ώστε να καταστούν βιώσιμα τα εργαστήριά τους. 
5.-Οτι σκόπιμο είναι για τους παραπάνω λόγους να παραχωρηθεί κατ/μα στη 
Δημοτική Αγορά Βέροιας. 
6.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει την δωρεάν παραχώρηση του υπ’ αριθ. 12 καταστήματος, εμβαδού 
18,30 τ.μ., της Δημοτικής Αγοράς Βέροιας στα πλαίσια υλοποίησης του 
προγράμαμτος HORIZON της Ευρωπαϊκής Πρωτοβουλίας «ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ» ( ως 
συμμετοχή  του Δήμου  Βέροιας στην υλοποίηση του προγράμαμτος) το οποίο θα 
χρησιμοποιηθεί ως εκθετήριο των παραγωγικών προϊόντων των εργαστηρίων από το 
θερμοκήπιο Αλεξάνδρειας και τα εργαστήρια υφαντικής και πηλοπλαστικής 
Νάουσας0 των παιδιών με ειδικές ανάγκες. 
 Το κατάστημα θα παραχωρηθεί από 1-6-1997 έως 31-12-1997. 
  
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  309/ 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Μ. Αδαλόγλου 
 Ε. Λελεκάκης   
 Α. Γκαβαϊσές   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  7-7-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


